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Frågor från styrelsen till deltagarna i GA:3 (brygga) att behandla på ordinarie 

föreningsstämma 2008. 
 
 
Bakgrund: Under några stormdygn kombinerat med extremt högvatten under vintern 
2006-2007 så totalförstördes den äldre bryggan tillhörig samfälligheten inom GA:3. Den 
nya bryggan som uppfördes under 2007 på annan plats inom GA:3 projekterades för att 
fylla behovet av sammanlagt 22 båtplatser, men efter färdigställandet kan det konstateras 
att de 4 innersta platserna vid den fasta brygga blir svåra att utnyttja p.g.a att 
flytbryggornas förankringar ligger i vägen. 
I dagsläget och med ett ännu ej fullt utnyttjande av bryggan utgör detta inte något 
problem, men framtida problem med kapaciteten vid ett fullt nyttjande kan förutses. 
 
 
Frågor från styrelsen till GA:3 deltagarna att behandla på föreningsstämman i april 

2008: 
 

1. Är det GA:3 deltagarnas vilja att platsen vid Elevarpsgrundet där den raserade 
bryggan låg utnyttjas för en kompletterande mindre brygga (plats för 4 mindre 
båtar) som då måste färdigställas senast 2013? Uppdrar i sådana fall GA:3 
deltagarna åt styrelsen att planera detta och presentera ett förslag på årsstämman 
nästkommande år? 

 
2. I samband med de arbeten som ska utföras på Ångbåtsbryggan så har en möjlighet 

öppnat sig att till en förhållandevis låg kostnad få resterna av den gamla bryggan 
avlägsnad på försommaren 2008. Kan GA:3 deltagarna acceptera att kostnaden 
för detta fördelas på deltagarna enligt andelstalsserien för utförande och 
utdebiteras under 2008? Ett kostnadsförslag och debiteringslängd kommer att 
presenteras på stämman. 


